
 
 

 
新 SAT 班又要开始了！ 

 
 绝对高质量的教学！绝对低廉的价格！绝对令您满意的效果！如

您错过机会，保您绝对后悔！ 
 

剑桥中国文化中心已成功地开办了数期不同程度的 SAT 班. 本中心特聘 Mr. 
Steven Ford 任教. 该老师具有多年教学经验, 諳知不同程度的学生提高其 SAT 水平

的方法. 深入浅出.  不仅教书而且提供于学生有针对性的学习方法, 使学生能充满信

心,举一反三提高 SAT 成绩, 受益非浅. 
本中心开办 SAT 学习班以来,深受参加学习的学生及其家长的欢迎与赞誉. 

绝大多数参与学习的学生都身得其利. 不少家长希望能够成为中心的保留课目. 为此

我们准备再次开课. 为有需要的学生提供最最有效的帮助. 由于师资有限,为保证教

学质量,招收学生名额有限. 有意者报名从速. 满员为止. (本期开班时间为 2007 年１

月６日) 
课程设置如下: 

1) SAT 应考班 Saturday 9-11am 
2) SAT 提高班 Saturday 11-1pm 
3) 英文写作班  Saturday 1-2pm 

 
详情请在每周六 10am-5pm 电话与姜淑仙老师联系报名。 
 
 

The Cambridge Center for Chinese Culture has already successfully opened SAT 
classes of several different levels. Our school is delighted to have Mr. Steven Ford as the 
instructor for this class. Mr. Ford has had many years of teaching experience, and has 
been very successful in tailoring his instructions to each student’s needs and tackling the 
weaknesses of students of varying levels.   
 Since its inception, the SAT class has been generally successful in helping 
students achieve their academic goals. The new session will begin on January 6, 2007. 
Please register as soon as possible, since class size is limited so as to ensure the quality of 
the course. 
 
The classes are organized as follows: 

1) SAT Preparation class: Saturday 9-11am 
2) SAT Improvement class: Saturday 11-1am 
3) English writing class: Saturday 1-2pm 

 
For more detailed information, please contact Mrs. Susan Jiang on Saturday between 
10am and 5pm. 
Cambridge Center For Chinese Culture 
411 Waverly Oaks Rd, Building #2  Suit 214, Waltham, MA 02452. 
Tel.  (781) 788-8558 
 

 
 


